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Protokół Nr 35/17 
z obrad XXXV sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  
w dniu 31 maja 2017r. 

 
Początek posiedzenia – godz. 13.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 16.20. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie prowadzenia XXXV sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2016r. poz. 446 ze zm.) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady 

Gminy Srokowo Aleksander Kamiński, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Franciszka Andruszkiewicza – Wójta Gminy Srokowo, 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Panią Małgorzatę Chociełowską - Sekretarza Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego 

Wysoką Radę i Panią Olgę Szostek   

oraz zaproszonych gości: 

Pana płk Tomasza Semeniuka – Komendanta Warmińsko- Mazurskiego Oddziału 

Straży Granicznej w Kętrzynie, 

Pana mł. insp. Dariusza Ślęzaka  - Komendanta Powiatowego Policji w Kętrzynie, 

Pana bryg. Szymona Sapiehę – Zastępcę Komendanta Powiatowego Państwowej 

Straży Pożarnej w Kętrzynie, 

Pana mjr Jarosława Piechnę – Zastępcę Komendanta Placówki Straży Granicznej                   

w Barcianach, 

Pana st. chor. Mariusza Staworko z Placówki Straży Granicznej w Barcianach, 

Pana mł. asp. Piotra Dzirbę – dzielnicowego na terenie Gminy Srokowo, 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy: 

Panią Jadwigę Zając – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Srokowie z Filią w Solance, 

Pana Dariusza Kowalskiego – Dyrektora Gimnazjum Nr 1 w Srokowie, 

Pana Janusza Januszewskiego – Dyrektora GOK Srokowo, 

Panią Danutę Bielecką – Kierownika Filii Szkoły Podstawowej w Solance, 

Panią Grażynę Jolantę Niedźwiedzką- Bień – Kierownika GOPS Srokowo, 

Pana Stanisława Kachniarza – Kierownika ZGKiM w Srokowie, 

Panie i Panów sołtysów oraz wszystkie osoby uczestniczące w sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
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13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 13 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” został wybrany radny Maciej 

Kuriata, kolejny z listy radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

 

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował,                         

że porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w ustawowym terminie. Zapytał czy są  

wnioski lub uwagi do porządku obrad, który przedstawia się następująco: 

1.   Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Srokowo. 

4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

5.   Interpelacje i zapytania radnych. 

6.   Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz  

     informacja  o aktualnym stanie bezpieczeństwa. 

7.  Ocena stanu realizacji przychodów ze sprzedaży składników majątkowych,  

     zdolności kredytowej, pozyskanych kredytów i pożyczek na zadania inwestycyjne. 

8.  Ocena stanu realizacji zadań inwestycyjnych w 2017 r. 

9.  Ocena przygotowania do funkcjonowania kompleksu nad Jeziorem Rydzówka                 

     na 2017 r. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

10.1. Zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu ochrony środowiska                           

        i gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 

10.2. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017-2022. 

10.3. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Przyjęcie protokołu z kontroli wniosków i zaleceń przyjętych uchwałami Rady  

      Gminy w Srokowie, zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej oraz interpelacji                  

      i wniosków radnych. 

13.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.  

14.  Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Gminy Srokowo. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił o głosowanie na temat 

przyjęcia zmiany polegającej na przesunięciu w porządku obrad z pkt 6 do pkt 3.  

ocenę bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz 

informację  o aktualnym stanie bezpieczeństwa z równoczesnym przesunięciem 

pozostałych punktów. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie – 13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”,                                     

0 gł. „wstrzymujących się”  przyjęła zmianę polegającą na przesunięciu                

w  porządku obrad z pkt 6 na pkt 3 ocenę bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz informację o aktualnym 

stanie bezpieczeństwa z równoczesnym przesunięciem pozostałych 

punktów w porządku obrad. 

 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1.   Otwarcie XXXV sesji Rady Gminy Srokowo. 

2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 

3.   Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz  

     informacja  o aktualnym stanie bezpieczeństwa. 

4.   Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Gminy Srokowo. 

5.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania radnych. 

7.  Ocena stanu realizacji przychodów ze sprzedaży składników majątkowych,  

     zdolności kredytowej, pozyskanych kredytów i pożyczek na zadania inwestycyjne. 

8.  Ocena stanu realizacji zadań inwestycyjnych w 2017 r. 

9.  Ocena przygotowania do funkcjonowania kompleksu nad Jeziorem Rydzówka                 

     na 2017 r. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

10.1. Zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu ochrony środowiska                           

        i gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 

10.2. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata 2017-2022. 

10.3. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017r. 

11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12.  Przyjęcie protokołu z kontroli wniosków i zaleceń przyjętych uchwałami Rady  

      Gminy w Srokowie, zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej oraz interpelacji                  

      i wniosków radnych. 

13.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia.  

14.  Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił o przegłosowanie 

przyjęcia porządku obrad po zmianach. 
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Rada Gminy Srokowo jednogłośnie -13 gł. „za” , 0 gł. „przeciw”, 

0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła  porządek obrad po zmianach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 2. i przed przejściem do punktu 3. porządku obrad 

zaproponował przejście do uroczystego podziękowania za bardzo dobrą współpracę 

poszczególnym jednostkom. 

 

 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz wraz z Przewodniczącym Rady 

Gminy Aleksandrem Kamińskim  złożyli podziękowania za długoletnią współpracę na 

rzecz bezpieczeństwa mieszkańców na terenie Gminy Srokowo jak również całego 

Powiatu Kętrzyńskiego Panu płk Tomaszowi Semeniukowi Komendantowi Warmińsko 

– Mazurskiego Oddziału Straży Granicznej w Kętrzynie, Panu mł. insp. Dariuszowi 

Ślęzak Komendantowi Powiatowemu Policji w Kętrzynie oraz Panu  st. bryg. 

Zbigniewowi Borys Komendantowi Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej w 

Kętrzynie, w imieniu, którego podziękowania odebrał bryg. Szymon  Sapieha  

Zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej  w Kętrzynie. 

Wręczając pamiątkowe statuetki i wiązanki kwiatów, Wójt Gminy Srokowo wraz                     

z  Przewodniczącym Rady Gminy w imieniu całego samorządu podziękowali za bardzo 

dobrą dotychczasową współpracę, życząc wielu sukcesów oraz satysfakcji                            

z wypełniania bardzo zaszczytnej i trudnej służby dla dobra mieszkańców Gminy 

Srokowo oraz całego regionu.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński z okazji Dnia Samorządowca, który 

przypadał na dzień 27 maja złożył życzenia wszystkim pracownikom samorządu 

terytorialnego mówiąc, że z tej okazji oraz przypadającej w tym dniu 27 rocznicy 

pierwszych demokratycznych wyborów do rad gmin, wszystkim obecnym oraz byłym 

radnym, pracownikom samorządowym w gminie i jednostkach organizacyjnych, 

pracownikom kultury, szkół i pracownikom społecznym, sołtysom, członkom rad 

sołeckich oraz wszystkim, którzy związani są z samorządem, życzy wszystkiego 

najlepszego, pomyślności, spełnienia marzeń i wielu sukcesów w pracy zawodowej 

oraz w życiu osobistym. Serdecznie podziękował za trud  i zaangażowania włożone                      

w wykonywanie powierzonych obowiązków, za dobre pomysły i decyzje 

podejmowane dla dobra lokalnych społeczności. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo życzył, aby zaangażowanie i trudna codzienna 

praca na rzecz budowy społeczeństwa obywatelskiego i lokalnego rozwoju były 

zawsze zauważone i doceniane przez mieszkańców  naszej „MAŁEJ OJCZYZNY”. 

Ad. pkt 3. 

Ocena bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 

2016r. oraz informacja  o aktualnym stanie bezpieczeństwa. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Zastępcę Komendanta 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie bryg. Szymona Sapiehę                         

o przedstawienie przygotowanej prezentacji. 

Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Kętrzynie bryg. 

Szymon Sapieha przedstawił prezentację multimedialną stanowiącą załącznik nr 5 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                    

a w związku z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej 

oceny bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz 

informację o aktualnym stanie bezpieczeństwa przedstawioną przez Powiatową 

Państwową Straż Pożarną w Kętrzynie. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 13 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. 

„wstrzymujących się” przyjęła ocenę bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz informację o aktualnym 

stanie bezpieczeństwa przedstawioną przez                                                

Powiatową Państwową Straż Pożarną w Kętrzynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Komendanta Powiatowego 

Policji w Kętrzynie mł. insp. Dariusza Ślęzak o przedstawienie przygotowanej 

prezentacji. 

Komendant Powiatowy Policji w Kętrzynie mł. insp. Dariusza Ślęzak przedstawił                      

i omówił przygotowany materiał stanowiący załącznik nr 6 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                    

a w związku z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej 

oceny bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz 

informację o aktualnym stanie bezpieczeństwa przedstawioną przez Powiatową 

Komendę Policji w Kętrzynie. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 13 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. 

„wstrzymujących się” przyjęła ocenę bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz informację o aktualnym 

stanie bezpieczeństwa przedstawioną przez                                                

Powiatową komendę Policji w Kętrzynie. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił przedstawiciela Straży 

Granicznej o przedstawienie przygotowanej prezentacji. 

St. chor. Mariusz Staworko z Placówki Straży Granicznej w Barcianach przedstawił i 

szczegółowo omówił przedstawiony materiał multimedialny, który stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                    

a w związku z jej brakiem poprosił o przegłosowanie przyjęcia informacji dotyczącej 

oceny bezpieczeństwa i porządku publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz 

informację o aktualnym stanie bezpieczeństwa przedstawioną przez Straż Graniczną. 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 13 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. 

„wstrzymujących się” przyjęła ocenę bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w Gminie Srokowo za 2016 r. oraz informację o aktualnym 

stanie bezpieczeństwa przedstawioną przez                                                

Straż Graniczną. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3. i przed przejściem do realizacji punktu 4. 

porządku obrad o godzinie 14.10 ogłosił przerwę, która trwała do godziny 14.30. 

 

 

 

Ad. pkt 4. 

Przyjęcie protokołu z  XXXIV sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół z XXXIV 

sesji Rady Gminy Srokowo z dnia  27 kwietnia 2017 r. (zał. nr 7) był do wglądu                    

w biurze Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, iż zapoznał się  z protokołem, który wiernie 

odzwierciedla przebieg XXXIV sesji. Przewodniczący zapytał radnych czy mają uwagi 

do protokołu. Wobec braku wniosków i uwag Przewodniczący Rady Gminy poddał 

pod głosowanie protokół z XXXIV sesji z dnia 27 kwietnia 2017 r., w czasie którego 

na sali obrad obecnych było 13 radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z XXXIV sesji z dnia 27 kwietnia 

2017 r.  jednogłośnie i bez uwag –  13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”                                

i 0 gł. „wstrzymujących się” . 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 4. i przeszedł do  punktu 5. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 5. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Zastępcę Wójta Gminy 

Srokowo o przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym 

(zał. nr 8). 

W okresie międzysesyjnym od 27 kwietnia 2017 r. do dnia 30 maja 2017 r. Wójt 

Gminy Srokowo wydał 4 zarządzenia: 
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1. Zarządzenie nr 17/17 z dnia 12 maja 2017r. w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących zmiany nazwy ulicy położonej w Srokowie. 

2. Zarządzenie nr 18/17 z dnia 17 maja 2017r. w sprawie przeprowadzenia oceny 

stanu technicznego sprzętu obrony cywilnej otrzymanego z Wojewódzkiego 

magazynu Sprzętu OC w Olsztynie. 

3. Zarządzenie nr 19/17 z dnia 17 maja 2017r. w sprawie upoważnienia Kierownika 

GOPS w Srokowie do realizacji zadań określonych w przepisach Ustawy o wsparciu 

kobiet w ciąży i rodzin „Za życiem”. 

4. Zarządzenie nr 20/17 z dnia 17 maja 2017r. w sprawie upoważnienia pracownika 

GOPS w Srokowie do prowadzenia postepowań w sprawach jednorazowego 

świadczenia stosownie do art. 10 ustawy z dnia 4 listopada 2016 r. o wsparciu kobiet 

w ciąży i rodzin „Za życiem”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  zapytał czy są pytania do złożonej 

informacji, a w związku z ich brakiem zamknął pkt. 5 i przeszedł do punktu                         

6 porządku obrad. 

Ad. pkt 6. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 

interpelacji lub zapytań.  

1.Radny Piotr Dziadoń poprosił o interwencję telefoniczną w Zarządzie Dróg 

Powiatowych w sprawie wykaszania poboczy dróg, a głównie chodzi o drogę 

prowadzącą na Srokowski Dwór, ponieważ stwarza to wysokie zagrożenie wypadków 

komunikacyjnych.  

2.Radna Agnieszka Gajowniczek zwróciła się z prośbą o informację w kwestii zmian        

w odbiorze śmieci. Radna zapytała na czym będą polegały nowe zmiany, a następnie 

poprosiła o umieszczenie wszelkich informacji na stronie internetowej Urzędu Gminy, 

aby mieszkańcy mogli się z nimi zapoznać.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński związku z ich brakiem dalszych 

interpelacji i zapytań zamknął pkt 6 i przystąpił do realizacji pkt 7 porządku obrad. 

Ad. pkt 7. 

Ocena stanu realizacji przychodów ze sprzedaży składników majątkowych,  

zdolności kredytowej, pozyskanych kredytów i pożyczek na zadania 

inwestycyjne. 
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że radni 

otrzymali materiał (załącznik nr 9 do protokołu) w terminie, a następnie poprosił 

Panią Małgorzatę Cwalina Skarbnik Gminy Srokowo o przedstawienie stanu realizacji 

przychodów ze sprzedaży składników majątkowych, zdolności kredytowej, 

pozyskanych kredytów i pożyczek na zadania inwestycyjne. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że otrzymaliśmy pozytywna opinię 

RIO w Olsztynie z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie możliwości sfinansowania 

deficytu na rok bieżący. W budżecie planujemy dwie pożyczki na przebudowę drogi 

gminnej czyli z Banku Gospodarstw Krajowego i jest to pożyczka na wyprzedzające 

finansowanie oraz z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej na kwotę 1 mln zł. 

Mamy już podpisaną umowę z wykonawcą na przebudowę ul. Ogrodowej. Do tej 

pory nie zaciągaliśmy kredytu bieżącego w banku. Gmina nie posiada żadnych 

zobowiązań wymagalnych oprócz tych, które wynikają z dwóch zawartych pożyczek 

w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i na dzień dzisiejszy jest to kwota 

703500 zł. Jedna z tych pożyczek będzie w tym roku spłacona i zostanie nam do 

spłaty pożyczka w kwotach po 165 tys. zł w 2018 r. i w 2019 r. Na dzień 18 maja 

gmina posiadała nocną lokatę środków finansowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                     

a wobec jej braku poprosił o przegłosowanie przyjęcia oceny stanu realizacji 

przychodów ze sprzedaży składników majątkowych, zdolności kredytowej, 

pozyskanych kredytów i pożyczek na zadania inwestycyjne. 

 

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”                                

i 0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła informacje dotyczącą oceny stanu 

realizacji przychodów ze sprzedaży składników majątkowych, zdolności 

kredytowej, pozyskanych kredytów i pożyczek na zadania inwestycyjne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 7. i przeszedł do  punktu 8.  porządku obrad. 

 

Ad. pkt 8.  

Ocena stanu realizacji zadań inwestycyjnych w 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że temat 

(załącznik nr 10 do protokołu) bardzo szeroko był analizowany podczas posiedzenia 

wspólnego komisji Rady Gminy, a następnie poprosił Pana Marka Olszewskiego 

Zastępcę Wójta Gminy Srokowo o krótkie wprowadzenie do omawianego tematu po 

czym tworzył dyskusję. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że radni otrzymali informacje 

dotycząca realizacji inwestycji w 2017 ze stanem na maj 2017 r. Zastępca Wójta 

dodał, że w kwestii budowy sieci wodno- kanalizacyjnej w Gminie Srokowo to mamy 
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do czynienia z dużą inwestycją, na którą nie udało się nam pozyskać środków 

finansowych z PROW, ale otwiera się nam ścieżka pozyskania funduszy z programu 

Polska – Rosja. Mamy już informację wstępną, że 13 czerwca planowane jest 

szkolenie w Olsztynie dla potencjalnych beneficjentów, a nabory odbędą się pod 

koniec lipca 2017 r. i prawdopodobnie będą trwały do końca września, więc 

będziemy się przygotowywali do aplikowania do tego przedsięwzięcia. Pozostałe 

informacje radni otrzymali w wersji papierowej. Zastępca Wójta dodał, ze w dniu 

wczorajszym została podpisana umowa na realizację zadania dotyczącego 

przebudowy ulicy Ogrodowej, a także z Inspektorem Nadzoru za kwotę 30 tys. zł 

brutto czyli mniej niż wcześniej zakładaliśmy. W następnej kolejności będziemy 

przygotowywali przetarg na dwa przedsięwzięcia inwestycyjne czyli na przebudowę 

ul. Łąkowej (z przetargiem w czerwcu) oraz na wykonanie drogi w Kaczorach.                    

W czerwcu będą jeszcze dodatkowo prowadzone rozmowy i negocjacje dotyczące 

opracowania planu gospodarki niskoemisyjnej i założeń do planu zaopatrzenia 

energetycznego. Mamy już kontrakty od firm, które potencjalnie mogłyby to wykonać 

i będą podjęte procedury negocjacyjne.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                        

a wobec jej braku poprosił radnych o przegłosowanie na temat przyjęcia oceny stanu 

realizacji zadań inwestycyjnych w 2017 r. 

  

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”                                

i 0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła informację dotyczącą oceny stanu 

realizacji zadań inwestycyjnych w 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 8. i przeszedł do realizacji  punktu 9.                      

porządku obrad.  

 

Ad. pkt 9  

Ocena przygotowania do funkcjonowania kompleksu nad Jeziorem 

Rydzówka  na 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że materiał 

został przekazany radnym w odpowiednim terminie (załącznik nr 11 do protokołu) po 

czym poprosił Zastępcę Wójta Gminy Marka Olszewskiego o krótkie przybliżenie 

informacji. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że rozpoczęcie sezonu 

planowane jest na dzień jutrzejszy. Przekazana informacja przekazana radnym 

została opracowana dość szczegółowo, ale będziemy musieli zrezygnować                 

z kalendarza imprez na kompleksie ze względu na organizowanie „strefy kibica” 

ponieważ musielibyśmy wnieść stosowne opłaty związane z jej organizacją (byłaby to 

kwota ok. 2000 zł za dzień). Pracownicy opiekujący się kompleksem będą pobierali 
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opłaty od godziny 10.00 do 18.00. Wszelkiego rodzaju sprzęt jest zdeponowany na 

ośrodku i będzie wypożyczany zgodnie z obowiązującym cennikiem. Poza tym na 

kompleks uzyskaliśmy certyfikat „Miejsca przyjaznego rowerzystom” i będą 

udostępniane narzędzia do naprawy rowerów. Na ośrodku będzie prowadzona 

działalność promocyjna naszej gminy z możliwością uzyskania informacji                          

o prowadzonej działalności agroturystycznej oraz miejsc atrakcyjnych turystycznie. 

Postanowiono zlecić wykonanie większej tablicy informacyjnej i postawienie jej                    

w naszym pasie drogowym przy drodze dojazdowej na kompleks. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radna Agnieszka Gajowniczek poprosiła o zwrócenie uwagi na to, że sezon letni jest 

tuż przed nami, a trawa jest nadal nie wykoszona i miejsce to nie jest jeszcze 

przygotowane na przyjęcie turystów. Radna powiedziała, że jeśli chodzi o tablicę 

informacyjną lub np. baner to według niej powinna być ona już postawiona sporo 

czasu wcześniej, a nie dopiero za miesiąc. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że jeśli chodzi o przygotowanie 

kompleksu to faktycznie można było to zrobić o wiele wcześniej ponieważ warunki 

pogodowe w maju sprzyjały turystom. Na dzień dzisiejszy kompleks jest 

przygotowany w pełni ponieważ są zaimpregnowane wszystkie elementy drewniane, 

dowieziono nowy piasek na plażę usunięto suche trawy oraz wykoszono całą 

powierzchnię trawnikową. Jeśli chodzi o wykonanie banneru ze stelażem to wszystko 

rozbija się o środki finansowe ponieważ według naszego rozpoznania jest to wydatek 

nie mniejszy niż 3000 zł. i aby cokolwiek zrobić to musimy mieć wolne fundusze.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                        

a wobec jej braku poprosił radnych o przegłosowanie na temat przyjęcia oceny 

przygotowania do funkcjonowania kompleksu nad Jeziorem Rydzówka  na 2017 r. 

  

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 13 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”                                

i 0 gł. „wstrzymujących się” przyjęła informację dotyczącą oceny 

przygotowania do funkcjonowania kompleksu                                                         

nad Jeziorem Rydzówka  na 2017 r. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 9. i przeszedł do  punktu 10. porządku obrad. 

 

Ad. pkt 10.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

10.1. Zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu ochrony 

środowiska  i gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 
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Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że temat był 

przedstawiany i omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy po 

czym poprosił Zastępcę Wójta Gminy Marka Olszewskiego o wprowadzenie do 

projektu uchwały(załącznik nr 12 do protokołu). 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że ostatnia uchwała była 

poprawiana zgodnie z rozstrzygnięciem nadzorczym RIO w Olsztynie. Wszystkie 

wskazane błędy zostały wyeliminowane, a pomimo to, po raz kolejny otrzymaliśmy 

informacje o konieczności naniesienia zmian w uchwale. W związku z powyższym 

znowu uchwała została poprawiona i ze względu na jej priorytetowość - projekt 

został ponownie przedłożony radnym. Treść projektu uchwały była konsultowana                         

z pracownikiem RIO i powinno być już wszystko w porządku. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję,                

a w  związku z jej brakiem poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra 

Dziadonia o odczytanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej 

na inwestycje z zakresu ochrony środowiska  i gospodarki wodnej na terenie Gminy 

Srokowo. 

 
Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –                              

13 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXV/201/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 maja 2017 r.                    

w sprawie zasad udzielania dotacji celowej na inwestycje z zakresu 

ochrony środowiska  i gospodarki wodnej na terenie Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10.1. i  przystąpił do realizacji  
pkt 10.2. i 10.3. porządku obrad. 

 
 
10.2. Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo na lata                     
2017-2022. 
10.3. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2017 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina o wprowadzenie do projektów uchwał (załączniki nr 13 i 14 do protokołu).  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że jeśli chodzi o Wieloletnią 

Prognozę w budżecie, gdzie nie zmienia się przedsięwzięć. Jeśli chodzi o zmiany                 

w budżecie Finansową to zmienia się ona tylko w zakresie dochodów i wydatków                

w związku ze zmianami Gminy Srokowo to dochody są zgodne z decyzją                            

Nr  FK 56/2017 z dnia 4 maja  2017r  Wojewody Warmińsko -Mazurskiego przyjmuje 

się  do budżetu kwotę  2 zł  stanowiącą dotację na zadania zlecone w zakresie 

wydatków związanych z Kartą Dużej Rodziny, decyzją Nr FK  72/2017 Wojewody 

Warmińsko Mazurskiego z dnia 17 maja  2017 r. o przyznaniu dotacji w kwocie                  

31 904,29 zł na zadanie zlecone t.j. na zakup podręczników dla szkół i uczniów 
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niepełnosprawnych. 

Zwiększa się plan dochodów własnych z tytułu: kar zgodnie z decyzją 

administracyjną 51400zł oraz darowizny na rozwój gminy 50 000zł.  

Dochody zmniejszają się  zgodnie z  decyzją Wojewody Nr 65/2017  z dnia 11 maja 

2017 r.  w sprawie zmniejszenia  dotacji na zadania zlecone na dodatki energetyczne 

-za I kwartał  o kwotę 198 zł. 

Po stronie wydatków przyjmuje się zwiększenie i zmniejszenie środków  w wyniku 

dotacji celowych wyżej wymienionych w poszczególnych jednostkach. W Urzędzie 

Gminy dokonuje się zmian polegających na: przeniesieniu wydatków  w rozdz. 01095 

z paragrafu 4210 na paragraf 4110 kwoty 2,70 zł (zadania zlecone) oraz zwiększeniu  

się o kwotę 65 000 zł środków na płace i pochodne na zatrudnienie 16 pracowników 

robót publicznych. 

Dokonuje się utworzenia paragrafu dotacyjnego dla OSP Srokowo na udział                 

w projekcie WFOŚiGW - kwota - 1994,02zł  oraz tworzy się paragraf 4280 - na  

badania lekarskie (wysokościowe) strażaków 1400zł,  zwiększa się środki                              

w paragrafie 4300 o kwotę 6600zł na szkolenia medyczne dla  strażaków. 

Dokonuje się zmian w planach funduszu sołeckiego w sołectwie Siniec: 

poprzez zdjęcie zadania - opracowanie dokumentacji na remont drogi w Sińcu - 

5000zł i przeznaczenie kwoty 10 000zł na bieżące konserwację dróg w sołectwie, 

wprowadzając zadanie zainstalowanie  lampy oświetlenia ulicznego  przy świetlicy 

2000zł,  zmniejszenie środków na zakup paliwa do kosiarek o 550zł  zmniejszenie 

środków na utrzymanie i malowanie  świetlicy  o kwotę 5821,12 oraz zmniejszenie 

środków na zakup sprzętu sportowego  o kwotę 628,88zł  

- ustala się  kwotę 15 000zł na wykonanie planu zagospodarowania przestrzennego  

miejscowości Sówka  oraz kwotę 11 633,96zł na remonty lokali gminnych  min lokalu 

po kawiarni Avista.  

W GOPS przenosi się kwotę 4309zł na zadaniach własnych zwiększając środki na                   

w rozdz. 85504 (asystent rodziny) na  paragraf 4010 o kwotę 3554 i paragraf 4110                   

o kwotę 755 zł zmniejszając w zadaniach własnych rozdz. 85215 (dodatki 

mieszkaniowe) paragraf 3110 o kwotę 1565zł  oraz rozdz. 85504 paragraf 4210                  

o kwotę 8000zł , paragraf 4300 o kwotę 944zł oraz paragraf 4700 o kwotę 1000zł.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń zapytał na jakie lokale zostały przeznaczone wspomniane przez 

Panią Skarbnik koszty i w jakich wysokościach?     

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że na lokal po byłej A’viście 

przekazano ok. 10 tys. zł.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że gmina musi zabezpieczyć 

ogrzewania w lokalu po byłej kawiarni, a więc wszelki koszt zamontowania 

grzejników oraz lamp oświetleniowych wskazujących drogę ewakuacyjną (chodzi                  
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o rzeczy inne niż wystrój lokalu) będzie wynosił 10 tys. zł.    

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że począwszy od 2013 r. do końca 2016r. 

wydaliśmy na remont tego lokalu 61 tys. zł, a w związku z tym czy zaplanowane            

10 tys. zł w tym miesiącu to nie jedyna kwota włożona w remont tej nieruchomości? 

czy były jeszcze jakieś dodatkowe wydatki na ten cel? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że w tym roku planowaliśmy 

środki na dokonanie remontu dla lokalu Caritasu, a nie na byłą kawiarnię. Po 

montażu grzejników i po podłączeniu do kotłowni będziemy musieli przekazać ten 

obiekt do GOK ponieważ gmina nie może sprzedawać ciepła.  

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że od 2013 r. cały czas wydatkujemy na 

ten lokal pieniądze nie mając żadnych przychodów z tego tytułu czyli straciliśmy co 

najmniej trzy lata tytułem nieuzyskanych przychodów z najmu nieruchomości. Gdyby 

wszelkie remonty zostały zrobione raz i konkretnie nie było by tego tematu. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że to doświadczenie pokazuje                  

iż nie zawsze wychodzi wszystko sposobem gospodarczym. Być może należało się 

zastanowić nad tym, aby jednorazowo wygospodarować większe środki i wykonać 

wszystkie prace jednym przetargiem i za pomocą jednego wykonawcy zewnętrznego, 

ponieważ mielibyśmy również gwarancje na wykonane zadania. W takim przypadku 

nie mielibyśmy żadnych wątpliwości co do jakości wykonanych usług. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem 

dalszej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia                     

o odczytanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Srokowo na lata 2017- 2022, a następnie poddał projekt pod głosowanie. 

 

Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych jednogłośnie –                              

13 gł. „za”,  0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXV/202/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 maja 2017 r.                    

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Srokowo                          

na lata 2017-2022. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w  związku z brakiem  

dalszej dyskusji w kwestii zmian budżetu Gminy Srokowo, poprosił 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Piotra Dziadonia o odczytanie projektu uchwały 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo 2017 rok, a następnie poddał projekt pod 

głosowanie. 
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Rada Gminy Srokowo w obecności 13 radnych większością głosów –                              

10 gł. „za”,  3 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                        

Nr XXXV/203/17 Rady Gminy Srokowo  z dnia 31 maja 2017 r.                    

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo 2017 r. 

  
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 10.2. i 10.3., a następnie przystąpił do realizacji  

pkt 11 porządku obrad. 
 

Pkt 11. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński  w związku z wniesieniem 
zapytań przez radnego Piotra Dziadonia i radną Agnieszkę Gajowniczek prosił                
o udzielenie na nie odpowiedzi. 

Ad. pytania nr 1. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że niedawno brał udział                       
w objeździe dróg powiatowych podczas, których dowiedział się, że przetarg na 
wykaszanie został rozstrzygnięty i w najbliższych dniach wykonawca będzie zaczynał 
pracę zgodnie z umową. Zastępca Wójta obiecał, że wykona telefon z prośbą o 
wykoszenie w pierwszej kolejności poboczy w kierunku ze Srokowa na Bajory oraz na 
Jankowice ponieważ w tym terenie występuje największe niebezpieczeństwo 
wystąpienia wypadków. Jeśli chodzi o nasze drogi gminne to od jutra rozpoczynamy 
koszenie wszystkich poboczy. 

Ad. pytania nr 2.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że do potwierdzenia wszystkich 
spraw formalno- organizacyjnych potrzebne są decyzje Związku Międzygminnego 
ponieważ nasza gmina przekazała to zadanie do realizacji związkowi. Zastępca Wójta 
uważa, że po najbliższym zgromadzeniu, które odbędzie się dnia 21 czerwca wszelkie 
informacje otrzymamy i będziemy mogli je przekazać do wiadomości publicznej.    

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 11. i  przystąpił do realizacji 
pkt 12. porządku obrad. 

 

Pkt 12. 
Przyjęcie protokołu z kontroli wniosków i zaleceń przyjętych uchwałami 
Rady Gminy w Srokowie, zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej oraz 
interpelacji i wniosków radnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej Agnieszkę Gajowniczek o przedstawienie protokołu z kontroli (załącznik nr 

15 do protokołu). 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że Komisja 

Rewizyjna była cały czas w ciągłym kontakcie w kwestii uzgodnień z pracownikami 

Urzędu Gminy. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że po sesji radni 
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otrzymają cały materiał dotyczący kontroli drogą mailową ze względu na bardzo dużą 

obszerność całego materiału, który był analizowany przez członków komisji. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół, który miał następujące brzmienie: 

Komisja Rewizyjna w składzie: Agnieszka Gajowniczek, Ewa Dudek, Marek Stachurski 

oraz Waldemar Obolewicz w marcu i kwietniu 2017 r. przeprowadziła kontrolę 

realizacji wniosków i zaleceń przyjętych uchwałami Rady Gminy w Srokowie, zaleceń 

pokontrolnych Komisji Rewizyjnej oraz kontrolę realizacji interpelacji i wniosków 

radnych. Kontrola przeprowadzona została na podstawie planu pracy Komisji 

Rewizyjnej zatwierdzonego uchwałą Rady Gminy Srokowo. 

Osobami udzielającymi informacji były Pan Franciszek Andruszkiewicz Wójt Gminy 

Srokowo oraz Pan Marek Olszewski – kierownik Referatu Gospodarki Terenowej. 

Komisja Rewizyjna przeanalizowała protokoły sesji Rady Gminy od listopada 2014 r. 

do grudnia 2016 r. i wyodrębniła w formie tabelarycznej treść wniosków i interpelacji 

sformułowanych przez radnych. W formie tabelarycznej zestawiono także wnioski 

pokontrolne z przeprowadzonych  kontroli Komisji Rewizyjnej pomiędzy listopadem 

2014 r., a grudniem 2016 r. oraz wybrane uchwały Rady Gminy. W/w tabele zostały 

przekazane organowi wykonawczemu z wnioskiem o określenie stopnia realizacji 

każdego działania w nich wyszczególnionego (zał. nr 1). Dalsza część pracy Komisji 

Rewizyjnej polegała na weryfikacji odpowiedzi organu wykonawczego w formie 

rozmów z sołtysami, mieszkańcami, osobistego sprawdzenia stanu rzeczy w terenie. 

Komisja Rewizyjna wystąpiła do Wójta Gminy Srokowo z pisemnymi wnioskami               

o dodatkowe informacje, odpowiedzi na te wnioski załączono do protokołu (zał. nr 2    

i zał. nr 3). 

Kontrola realizacji interpelacji i wniosków radnych: 

Komisja Rewizyjna przeanalizowała wykonanie 75 wniosków, z których wiele 

ponawiano kilkukrotnie w odstępie kilku miesięcy. Przykładem może być wniosek                    

o montaż wiat przystankowych po raz pierwszy zgłoszono w grudniu 2014 r. 

(wykonanie nastąpiło w II półroczu 2015 r.), wniosek o usunięcie drzewa w okolicy 

szkoły w Jegławkach, ponieważ blokuje dojazd śmieciarce zgłaszano po raz pierwszy 

w lutym 2016 r. (wniosek do tej pory nie został wykonany), wniosek o sporządzenie 

harmonogramu wykonania wydatków z funduszy sołeckich (wniosek do tej pory nie 

został wykonany). 

Zgodnie z tabelą nr 1 załącznika nr 1 niniejszego protokołu Komisja Rewizyjna 

ustaliła, że organ wykonawczy wykonał 64 na 75 interpelacji i wniosków złożonych 

przez radnych i zawartych w w/w tabeli, co stanowi 85,30 % przeanalizowanych 

przez Komisję Rewizyjną wniosków. 14,70 % interpelacji i wniosków nie zostało 

wykonanych. 

Wnioski niewykonane to: 

1. Wniosek o postawienie znaku ograniczenia tonażowego na trasie Siniec-Kąty – 

Komisja uzyskała wyjaśnienie, że ograniczenie tonażowe na w/w odcinku 

uniemożliwiłoby prowadzenie działalności przez pobliskiego dzierżawcę. 

2. Wniosek o ustalenie organizacji zimowego utrzymania dróg gminnych – 



16 

 

Komisja otrzymała informację, że istnieje regulamin zimowego utrzymania 

dróg (Komisja nie otrzymała takiego dokumentu do wglądu), wg organu 

wykonawczego zadanie realizowane jest w miarę potrzeb i napływających 

zgłoszeń. 

3. Wniosek o usunięcie z drzew przydrożnych świeżych pędów na drodze 

Lesieniec-Silec. Komisja ustaliła, że wniosek wykonano połowicznie – 

pozostawiono dużą część odrostów. Komisja uzyskała informację, że w/w 

prace wykonywał Zarząd Dróg Powiatowych. 

4. Wniosek o budowę chodnika w Kałkach – jako uzasadnienie podano fakt, że 

brak jest dokumentacji dla działania, jak również że jest to droga powiatowa. 

Zdaniem Komisji wyjaśnienie nie uzasadnia przyczyn niewykonania wniosku. 

5. Wniosek o udrożnienie przepustów we wsi Bajory Małe -  Komisja uzyskała 

informację, że wniosek został zgłoszony do Zarządu Dróg Powiatowych i nie 

monitorowano dalej jego wykonania. 

6. Wniosek o wznowienie punktów geodezyjnych na działce nr 58/1 przy 

świetlicy w Jankowicach - brak wyjaśnień dotyczących przyczyn 

niezrealizowania. 

7. Wniosek o  stworzenie harmonogramu wykonania  budżetu – w uzasadnieniu 

organ wykonawczy poinformował Komisję, że jego zdaniem  brak jest 

uzasadnienia i obowiązku dla małej jednostki. Zdaniem komisji wyjaśnienie nie 

uzasadnia przyczyn niewykonania wniosku. 

8. Wniosek Komisji Infrastruktury o poprawę bezpieczeństwa na odcinku drogi, 

którą Zarząd Dróg Wojewódzkich planuje przekazać gminie – komisja ustaliła, 

że wniosek nie został wykonany. Organ wykonawczy przekazał Komisji 

informację, że w 2016 r. przeprowadzono procedurę podziału działek. Komisja 

Rewizyjna zapytała, w jakim celu wykonano to działanie. Organ wykonawczy 

poinformował, że stało się to ma wniosek ZDW w celu oddzielenia 

„starodroża” od pozostałej części pasa drogowego, koszty związane                 

z podziałem działek zostały poniesione przez Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

9. Wniosek o zmianę ustawienia zjeżdżalni na placu zabaw w Leśniewie i na plaży 

w Leśniewie – Komisja została poinformowana o zrealizowaniu wniosku w 

części dotyczącej placu zabaw w Leśniewie, po oględzinach w terenie 

stwierdzono, że wniosek jest nadal nie wykonany jeśli chodzi o zjeźdżalnię na 

terenie kompleksu wypoczynkowego nad j. Rydzówka.   

10. Wniosek w sprawie naprawy drogi do P. Telickiego – Komisja ustaliła,                       

że naprawa drogi została wykonana na odcinku od P. Tylickiego do jeziorka 

(nawieziono żwir i pogłębiono rowy). Komisja uzyskała informacje,                      

że w temacie poprawienia stanu drogi i odwodnienia pól odbyło się spotkanie 

z udziałem pracownika Starostwa Powiatowego i rolników, na którym ustalono, 

że rolnicy mają wykonać przekopy na terenach swoich działek, żeby 

odprowadzić wodę z pół, pracownicy UG Srokowo zobowiązali się obniżyć 

przepust na drodze do p. Telickiego, co w efekcie miało poprawić sytuację. 

Prace dot. obniżenia przepustu nie zostały wykonane do tej pory (ponad rok) 
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– komisja stwierdziła brak uzasadnienia dla opieszałości pracowników urzędu 

gminy podczas realizacji tego wniosku. 

11. Wniosek o usunięcie brzozy koło szkoły w Jegławkach, która blokuje dojazd 

śmieciarce – komisja uzyskała informację, że przyczyną niewykonania wniosku 

jest fakt, że teren, na którym rośnie drzewo to teren prywatny. 

12. Wniosek o stworzenie kompleksowego rozwiązania  dotyczącego wsparcia 

sportowców z naszej gminy – Komisja Rewizyjna otrzymała informację,                 

że wsparcie sportowców odbywa się w oparciu o obowiązującą uchwałę Rady 

Gminy. Komisja pragnie nadmienić, że wniosek powstał w okolicznościach, 

które wskazywały na brak procedur w przypadku, gdy lokalni sportowcy mogą 

i chcą promować gminę na zewnątrz.  

13. Wniosek o sprawdzenie czy wszyscy właściciele działek i altan mają podpisane 

umowy na wywóz nieczystości - brak wyjaśnień dotyczących przyczyn 

niezrealizowania. 

14. Wniosek o interwencję w sprawie zalewania skrzyżowania drogi nr 650 z drogą 

powiatową w kierunku do Silca – organ wykonawczy poinformował Komisję,                 

że interweniował w ZDW oraz ZDP (nieskutecznie). 

 

Analiza wykonania wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo:  

Zgodnie z tabelą nr 2 załącznika nr 1 niniejszego protokołu Komisja Rewizyjna 

ustaliła, że organ wykonawczy wykonał 15 wniosków pokontrolnych Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Srokowo zawartych w w/w tabeli, co stanowi 48,40 % 

przeanalizowanych wniosków. 51,60 % wniosków pokontrolnych Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Srokowo nie zostało wykonanych.  

Wnioski niewykonane to: 

1. Przeprowadzić kontrolę zarządczą w ZGKiM Srokowo, która przeanalizuje, czy 

koszty przyporządkowane w sprawozdaniu finansowym  ZGKiM Srokowo do 

działalności pod nazwą „wodociągi” i „oczyszczanie ścieków” są kosztami, 

które warunkują prawidłową kalkulację cen tych usług w roku 2016. Komisja 

uzyskała informację, że kontrola do chwili obecnej nie została wykonana,               

a kontrola kompleksowa w ZGKiM Srokowo została przesunięta na rok 2017. 

2. Wprowadzić wymóg corocznego przedstawiania przez jednostkę 

odpowiedzialną za konserwację sieci p-poż raportu dot. stanu zabezpieczeń 

sieci p-poż w gminie (przy ocenie bezpieczeństwa i porządku publicznego                 

w gminie Srokowo) z jednoczesnym obowiązkiem upubliczniania raportu na 

stronach BIP gminy - brak wyjaśnień dotyczących przyczyn niezrealizowania. 

3. Połączyć wodociąg Kałki - Brzeźnica - Bajory - Wyskok z wodociągiem 

Srokowo, co pozwoli  zapewnić odpowiednie ciśnienie w rurociągu                         

i zapobiegnie niedoborom wody. Komisja otrzymała informację, że zdaniem UG 

działanie takie jest na chwilę obecną nieuzasadnione. 

4. Docelowo wszystkie hydranty powinny posiadać plomby - brak wyjaśnień 

dotyczących przyczyn niezrealizowania. 
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5. Wyposażyć jednostki OSP w urządzenie umożliwiające odmrażanie zasuw                 

i hydrantów - brak wyjaśnień dotyczących przyczyn niezrealizowania. 

6. W trybie pilnym zwiększyć skuteczność windykacji należnych opłat za 

wynajmowane lokale mieszkalne i użytkowe – Komisja otrzymała pisemną 

informację dot. stanu należności wymagalnych w ZGKiM Srokowo - na koniec 

2015 r.  należności za lokale komunalne wyniosły 14 077,41 zł a za lokale 

użytkowe 43 034,28 zł. W 2016 r. -   należności za lokale komunalne wyniosły 

13 400,21 zł oraz za lokale użytkowe 52 662,67 zł. 

7. Dążyć do zwiększenia mieszkaniowego zasobu gminy poprzez adaptację 

budynków o funkcji niemieszkalnej, nabytych lub posiadanych przez gminę – 

Komisja otrzymała informację, że wniosek nie został wykonany z powodu 

braku zasobów, które można przekształcić w mieszkania. 

8. Wykonać remonty zabezpieczające tych nieruchomości, które stwarzają 

zagrożenie budowlane lub tracą swoją wartość w wyniku zaniechania prac 

zabezpieczających, w szczególności lokali w miejscowości Księży Dwór – 

Komisja uzyskała informację, że przyczyną niewykonania wniosku jest fakt, że 

lokal na Księżym Dworze został przeznaczony do sprzedaży. Zdaniem Komisji 

wyjaśnienie nie uzasadnia przyczyn niewykonania wniosku. 

9. Ubezpieczyć mieszkania komunalne w zakresie odpowiadającym prawu 

własności gminy – w uzasadnieniu podano, że działanie to jest „w trakcie”. 

Zdaniem Komisji wyjaśnienie nie uzasadnia przyczyn niewykonania wniosku. 

10. W trybie pilnym doprowadzić do wynajmu lokali użytkowych będących w chwili 

obecnej pustostanami, w szczególności lokalu po dawnej kawiarni i lokalu przy 

ul. Traugutta - brak wyjaśnień dotyczących przyczyn niezrealizowania poza 

stwierdzeniem, że lokale są „w trakcie remontu”. 

11. W trybie pilnym uprzątnąć działki budowlane przy ul Barciańskiej, wznowić 

podział geodezyjny i przystąpić do ogłaszania przetargów –  pracownik UG 

poinformował Komisję, że działanie zostanie wykonane w 2017 r. Ponadto 

Komisja uzyskała informację, że działki nie są przygotowywane do sprzedaży, 

gdyż rozważana jest opcja dotycząca wyposażenia w/w działek                     

w infrastrukturę  techniczną w celu podniesienia ich ceny. Zdaniem komisji 

wyjaśnienie nie uzasadnia przyczyn niewykonania wniosku. 

12. Wezwać dzierżawcę działki  657/10 do usunięcia trwałej zabudowy z gminnego 

gruntu i bezzwłocznie ponowić przetarg na jej sprzedaż. Pracownik UG 

poinformował Komisję, że działanie zostanie wykonane w 2017 r.  Zdaniem 

Komisji wyjaśnienie nie uzasadnia przyczyn niewykonania wniosku.  

13. Naliczyć i wyegzekwować czynsz dzierżawny dla osoby bezumownie 

użytkującej działkę nr  657/8. Pracownik UG poinformował komisję, że 

działanie zostanie wykonane w 2017 r.  Ponadto Komisja uzyskała informację, 

że od użytkownika działki 657/8 pobierany jest czynsz dzierżawny wg 
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obowiązujących stawek.  

14. Zgodnie z wnioskiem członków OSP Srokowo zadbać aby wszystkie hydranty 

posiadały uszczelki w miejscu, gdzie podłącza się przewód. W uzasadnieniu 

podano, że wniosek przekazany do realizacji „na bieżąco”. 

15. Posadowić hydrant w  miejscowości Bajory Gaj - brak wyjaśnień dotyczących 

przyczyn niezrealizowania. 

16. Ustalić system powiadamiania operatora hydroforni w Srokowie o potrzebie 

podniesienia ciśnienia w sieci w przypadku pożaru w okolicy, gdzie hydranty 

nie posiadają dostatecznego ciśnienia wody. Komisja uzyskała informację, że 

ZGKiM został poinformowany o takim wniosku. Żaden schemat postępowania 

lub pisemna procedura nie zostały przedstawione Komisji. 

Analiza wykonania wybranych uchwał Rady Gminy Srokowo: 

Komisja Rewizyjna przeanalizowała wykonanie kilku uchwał Rady Gminy z lat 2015-

2016. Uchwały te w 3 przypadkach dotyczą działań planistycznych, a w jednym 

przypadku  zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze.  

Uchwały przyjęte przez Radę Gminy i niewykonane przez organ wykonawczy to: 

1. Uchwała z dn. 25.06.2015 r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

opracowania i wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej – Komisja uzyskała 

informację, że wykonanie uchwały zaplanowano w 2017 r., a wcześniejsza 

realizacja nie była możliwa, ponieważ UG nie był przygotowany do 

sporządzenia takiego opracowania. 

2. Uchwała z dn. 26.08.2016 r. w sprawie: przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu wsi Sówka                 

w obrębie Wysoka Góra w Gminie Srokowo – Komisja uzyskała informację, że 

mimo podjęcia uchwały, przystąpienie do w/w działania „wymaga dodatkowej 

analizy dot. rozwiązań technicznych związanych z infrastrukturą komunalną”. 

Protokół komisji zawiera następujące załączniki: 

1.Zestawienie wniosków i zaleceń przyjętych uchwałami Rady Gminy Srokowo, 

zaleceń pokontrolnych Komisji Rewizyjnej oraz interpelacji i wniosków radnych – 

tabela nr 1,2 i 3; 

2.Wniosek KR z dn. 14.04.2017 r.  o przedłożenie dodatkowych informacji; 

3.Wniosek KR z dn. 11.05.2017 r.  o przedłożenie dodatkowych informacji;   

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

Radca Prawny Ryszard Bielański powiedział, że wszystkie załączniki do protokołu są 
dokumentami roboczymi danej komisji, więc nie widzi konieczności przekazywania ich 
dla wszystkich radnych ponieważ rani powinni zapoznać się z protokołem Komisji 
Rewizyjnej, a nie ze wszystkimi materiałami. Radca Prawny powiedział, że jeżeli 
chodzi o sam protokół Komisji Rewizyjnej to nie ma żadnych sankcji w stosunku do 
organu wykonawczego. Jedyna kwestia jest taka na ile organ wykonawczy przyjmie 
wnioski wynikające z protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej do tego, aby 
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wskazane wnioski próbować wykonać. Radca prawny uważa, że nie wszystkie wnioski 
są możliwe do wykonania gdyż największą barierę stanowią kwestie finansowe                              
i budżetowe jak również organizacyjne. Organ wykonawczy i pracownicy urzędu 
powinni wykazać maksymalnie dobrą wolę, aby zasygnalizowane i wskazane przez 
Komisję Rewizyjną okoliczności i stan faktyczny został wzięty pod uwagę.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zakłada, że organ wykonawczy zawsze wysłuchuje 
Radę Gminy i na pewno ważną rzeczą dla Pana Wójta jest to, aby współpraca z Radą 
Gminy była bardzo dobra. Radna powiedziała, że zadaniem komisji było przedłożenie 
maksymalnego zakresu spraw, które zostały wykonane przy wspólnej pracy radnych, 
organu wykonawczego oraz innych jednostek organizacyjnych. Dlatego też protokół 
nie zawiera jakichkolwiek zaleceń pokontrolnych. Jeśli chodzi o sprawę załączników 
to radna nie zgadza się z opinią Radcy Prawnego ponieważ bez nich przedstawiony 
protokół nie ma sensu. To właśnie załączniki stanowią całe meritum sprawy, gdyż 
zawierają wszystkie zestawienia tabelaryczne przedstawiające szczegółowe 
informacje. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że radni powinni mieć możliwość wglądu do 
załączników protokołu pokontrolnego, ponieważ dzięki temu każdy z radnych ma 
prawo przeanalizować i zapoznać się z informacją czy złożony przez niego wniosek 
został ujęty podczas kontroli i później przeanalizowany przez Komisję Rewizyjną.  

Radny Waldemar Obolewicz uważa, że załączniki powinny być udostępnione radnym. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że dokładnie zapoznał się z protokołem. Radny 
uważa, że jeśli pewne rzeczy są niewykonane lub wykonane w pewnej części to 
należałoby dokonać takiego wartościowania. Pomimo wszystko, aby wykazać 
obiektywizm powinniśmy zważać na to jakie były uwarunkowania wykonania, 
wykonania w części lub też niewykonania zadania. Jeżeli pewne rzeczy nie leżą w 
bezpośredniej gestii organu wykonawczego, ale jest uzależnione od działań innych 
podmiotów lub jednostek to powinno się kwalifikować jako rzeczy wykonane jeśli 
sprawa została do danej jednostki przekazana. W takim przypadku możemy mieć co 
najwyżej zastrzeżenia, ale pod warunkiem, że sprawa nie była dalej monitorowana. 
Dodatkowo uważa, że radny składający wniosek nie zawsze wie czy jego wykonanie 
zależy od sprawności działania organu wykonawczego czy też od innych 
uwarunkowań w tym pracy innych jednostek. Radny uważa, że wskazane wnioski 
można byłoby podzielić na niewykonalne z powodów leżących po stronie organu 
wykonawczego i z powodów leżących po stronie innych podmiotów. Dodatkowo 
sprostował wniosek dotyczący usunięcia brzozy, który sam składał,                     a 
dokładnie chodzi o to, że omawiane drzewo nie rośnie na terenie prywatnym.  Radny 
uważa, że aby przyjąć przedstawiony protokół chciałby najpierw zapoznać się z 
kompletem materiałów, które stanowią załączniki do protokołu. Z samego protokołu 
nie wynika czy kwestia niewykonania poszczególnych wniosków lub uchwał leży po 
stronie organu wykonawczego co wpływa na ocenę pracy tego organu, a ile tych 
wniosków lub uchwał nie zostało zrealizowanych z powodów obiektywnych czyli 
niemożliwych do przewidzenia w momencie  podejmowania danego wniosku lub 
uchwały. Radny zawnioskował, aby przyjęcie protokołu przełożyć na następną sesję 
po to, aby radni mogli do tego czasu zapoznać się z całością materiału. 
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Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że Komisja Rewizyjna tworząc protokół 
bazowała na informacjach, które otrzymała i najczęściej były to sprawy budzące 
najwięcej wątpliwości o które komisja występowała na piśmie. Zdaniem komisji 
wszelkie opinie zostały wypracowane w sposób bardzo obiektywny oraz sprawiedliwy. 
Zgodnie z zapisem w naszym Statucie protokół do momentu upublicznienia radzie 
jest tajny, a więc nic dziwnego, że radni są nim zaskoczeni. Radna uważa, że podczas 
prac nad nowym Statutem należy zmienić m.in. ten zapis ponieważ pewne działania 
Komisji Rewizyjnej mijają się z celem.  

Radny Piotr Dziadoń zapytał czy w związku z tym przegłosowujemy w dniu 
dzisiejszym protokół Komisji Rewizyjnej? 

Sekretarz Gminy Małgorzata Chociełowska odpowiedziała, że zgodnie ze Statutem po 
upublicznieniu protokołu powinien on być przegłosowany przez Radę Gminy po czym 
odczytała § 87 pkt 2 mówiący, że „protokoły kontrolne do czasu przedłożenia radzie 
są objęte tajemnica służbową”. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że jest za tym, aby 
przełożyć głosowanie nad protokołem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej do następnej 
sesji Rady Gminy.  

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że wszystkie informacje, które uzyskała 
Komisja Rewizyjna są ujęte w protokole, a jeśli pewne odpowiedzi nie zostały 
przekazane członkom komisji to również można znaleźć w dokumencie. Radna 
zaproponowała, aby przyjąć ten protokół, a temat i dyskusję można ponownie podjąć 
na następnej komisji. 

Radna Ewa Dudek przypomniała radnym, że informacje ujęte w protokole obejmują 
realizacje zdań do grudnia 2016 r. i tak naprawdę komisja nie ma na to żadnego 
wpływu i nie jest w stanie nic zmienić ponieważ dokument powstał na podstawie 
przedłożonych informacji i dokumentów, do których komisja miała dostęp. Ze 
względu na to, że obliguje nas Statut to Komisja nie mogła wszelkich dokumentów 
udostępnić radnym przed oficjalnym odczytaniem na sesji Rady Gminy.  

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że nie ma pretensji co do tego iż nie miał 
możliwości zapoznania się z załącznikami do protokołu. Chodzi o to, że chciałby 
wyrobić sobie jasną opinię na podstawie całości materiału, do którego miała dostęp 
Komisja Rewizyjna oraz czy stan realizacji wniosków i uchwał jest zadowalający, 
dobry czy tez zły. Jeśli stan realizacji wniosków i uchwał byłby niezadowalający to 
trzeba byłoby podejmować dalsze kroki i uchwały, aby ten stan poprawić. Na dzień 
dzisiejszy po odczytaniu protokołu dochodzimy do wniosku, że nie zawiera on 
wszystkich informacji skoro radnym przedłożono ponad 30 stron innych materiałów 
na ten sam temat. Dlatego też we wcześniejszej wypowiedzi zaproponował, aby 
przyjęcie protokołu nastąpiło na następnej bądź sierpniowej sesji Rady Gminy.   

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że przedstawiony protokół zawiera stan 
rzeczywisty na koniec grudnia 2016 r., który został przyjęty przez Pana Wójta. Na 
dzień dzisiejszy pewna część poruszanych spraw (oczywiście nie wszystkich) zmieniła 
się ponieważ mamy już za sobą pięć miesięcy następnego roku. W związku z tym, że 
protokół nie zawiera żadnych ocen i zaleceń być może można byłoby przyjąć ten 
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protokół jako dokument do przyjęcia przez radnych, ale ze wskazaniem do 
skierowania go do prac komisji w przyszłym miesiącu i odbyć otwartą dyskusję.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał radnego Krzysztofa 
Mościckiego czy podtrzymuje swój wniosek? 

Radny Krzysztof Mościcki wycofał się ze swojego wniosku dotyczącego przyjęcia 
protokołu na następnej sesji po to, aby radni mogli do tego czasu zapoznać się                    
z całością materiału. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński wobec braku dalszej 

dyskusji poprosił radnych o przegłosowanie przyjęcia protokołu z kontroli wniosków                      

i zaleceń przyjętych uchwałami Rady Gminy w Srokowie, zaleceń pokontrolnych 

Komisji Rewizyjnej oraz interpelacji i wniosków radnych. 

  

Rada Gminy Srokowo jednogłośnie - 12 gł. „za”, 0 gł. „przeciw”                                
i 1 gł. „wstrzymujących się” przyjęła protokół z kontroli wniosków                           
i zaleceń przyjętych uchwałami Rady Gminy w Srokowie, zaleceń 

pokontrolnych Komisji Rewizyjnej oraz interpelacji i wniosków radnych. 
 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 12. i przeszedł do  punktu 13. porządku obrad. 

 
Pkt 13 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński otworzył dyskusję. 

1.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że Agencja 

Nieruchomości Rolnych w Olsztynie przesłała informację o możliwości otrzymania 

stypendium dla studentów uczących się na studiach stacjonarnych. Wszelkie 

informacje są umieszczone na naszej stronie internetowej i tablicy ogłoszeń. 

2.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński powiedział, że będą 

zrobione listy dla osób chętnych do udzielenia wsparcia finansowego dla strażaków                  

z OSP Srokowo oraz dla rodziny z Syrii z miejscowości Aleppo. 

3.Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński udzielił głosu dla 

mieszkanki Gminy Srokowo Alicji Szczuckiej. 

Alicja Szczucka powiedziała, że mieszka w Srokowie na ul. Lipowej. Jest to osiedle 

składające się z pięciu bloków, w których mieszka 80 rodzin. Przyszła na posiedzenie 

sesji Rady Gminy z kilkoma sprawami, które dotyczą następujących kwestii: 

- Pan Białocerkowiec, mieszkaniec bloków zrobił sobie składowisko drewna, które 

leży w bezpośredniej lokalizacji przy cmentarzu. Jest to składowisko, które cały czas 

się rozrasta gdyż ludzie wyrzucają tam stare meble, wersalki i inne śmieci, a  na 

dodatek zaczynają się na nim pojawiać szczury. W żaden sposób prośby 
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mieszkańców o likwidację tego tzw. „śmietnika” do niego nie docierają. Mieszkanka 

nie wie czy zajmowany teren jest jego własnością i czy płaci za niego czynsz tytułem 

użytkowania, ale uważa, że koniecznie należy zrobić z tym porządek ponieważ widok 

ten uprzykrza mieszkańcom życie, a dodatkowo wystawia się naszej miejscowości 

niechlubną wizytówkę. 

- Pan Kurowski również mieszkaniec osiedla hoduje przy blokach mieszkalnych kury, 

perliczki i króliki. Plac hodowli jest duży objętościowo i leży tuż przy placu zabaw dla 

dzieci. Dodatkowo na sąsiedniej działce zrobił wysypisko śmieci, które na dzień 

dzisiejszy jest przykryte folią. Wcześniej gdy hodował kaczki to wykopał dwa głębokie 

doły, które na dzień dzisiejszy tworzą śmierdzące bagno. W okresie letnim nie ma 

możliwości przejścia ze względu na niesamowity smród. W bliskim sąsiedztwie Pana 

Kurowskiego znajduje się pięć działek rekreacyjnych, na których ludzie również mają 

swoje uprawy. Pani Szczucka uważa, że koniecznie należy zrobić z tym porządek 

ponieważ każdy z nas ma prawo do normalnego życia w czystym i schludnym 

miejscu. Działalność Pana Kurowskiego powoduje to, że na jego działce pojawiły się 

szczury, ale też nie ma się co dziwić ponieważ za ogrodzeniem na dróżce zaczął 

wyrzucać śmieci, belki, cegły, stare stoły, wiadra itd. Dodatkową rzeczą jest to, że od 

strony ulicy Leśnej wszedł ok. 3 metrów w drogę i zagrodził ją poszerzając sobie tym 

samym działkę. Mieszkanka nie wie czy miał prawo to zrobić i czy płaci za ten teren 

podatki czy też kupił go, ale uważa, że koniecznie należy zrobić z tym porządek. 

Mieszkańcy osiedla nie zgadzają się na to, aby w ich najbliższym otoczeniu pojawiały 

się takie uprzykrzające im życie miejsca.  

- Na blokach przy ulicy Lipowej znajduje się nieczynna od 18 lat kotłownia, która 

zaczyna się rozsypywać i stwarza zagrożenie, ponieważ pojedyncze cegły już z niej 

odpadają. Budynek jest własnością Nadleśnictwa Srokowo i należy go zabezpieczyć, 

aby nie stwarzał zagrożenia dla mieszkańców.   

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że Pan Białocerkowiec 

otrzymał polecenie, aby do 1 czerwca uporządkować teren, ale nie jest to jeszcze 

zrobione. Wszelkie czynności w tej kwestii zostaną powzięte. Jeśli chodzi o Pana 

Kurowskiego również zostanie wysłane pismo w sprawie uporządkowania terenu. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że na złożone 

informacje Pani Szczucka otrzyma odpowiedź na piśmie. 

4.Radna Ewa Dudek zapytała kiedy zaczną się prace na ulicy Ogrodowej? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że w przyszłym tygodniu 

przekazujemy plac budowy, a prace powinny się rozpocząć pod koniec czerwca.   

Radna Ewa Dudek powiedziała, że podczas prac droga będzie nieprzejezdna                        

i mieszkańcom pozostanie droga powiatowa. Chodzi o to, że ktoś na drodze 

powiatowej zaorał pas tej drogi w taki sposób, że w dwóch miejscach jest bardzo 
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ciężko przejechać. Radna prosi o poprawienie drogi, która niedługo będzie jedyną 

drogą przejezdną na czas remontu ul. Ogrodowej.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że informacja ta została już 

przekazana Panu Szydłowskiemu w Zarządzie Dróg Powiatowych z prośbą o jej 

uporządkowanie jeszcze przed rozpoczęciem prac. W razie problemów wszelkie prace 

naprawcze wykonamy we własnym zakresie. 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 13. i  przystąpił do realizacji pkt 14.  
porządku obrad. 

 

Pkt 14 
Zakończenie obrad XXXV sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            
„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie XXXV sesji Rady Gminy 
Srokowo”  po czym o godz. 16.20 zamknął obrady sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje 24 strony i 15 załączników. 

 
 
                                                                                 Przewodniczący Rady Gminy 
                                                                        
                                                                                       Aleksander Kamiński 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:   
   Olga Szostek 


